

TABLE OF CONTENTS 目 录

The Deep Venous Thrombosis Screening Research in Malignant Tumor Patients in Hospital
(住院恶性肿瘤患者下肢深静脉血栓形成的筛查研究)

B. H. GU, X. LI, S. WANG, B. YAN, J. L. LIU, P. YANG.....53

Progress in Mechanisms of Contrast-Induced Nephropathy
(对比剂肾病发病机制研究进展)

P. Q. WU, T. F. XI, Z. W. XU.....58

Effect of the Different Tracheal Intubation Methods on Stress Reaction in Patients Undergoing Gynecologic Operation with General Anesthesia
(对比不同气管插管方法对全麻妇科手术患者应激反应的影响)

M. CHEN, M. YE, C. L. WANG, H. HE, X. CHEN.....64

Progress in the Diagnosis and Treatment of Acute Renal Failure after Cardiac Operation
(心脏外科手术后急性损伤诊治的进展)

M. M. HE, Z. ZHOU, L. J. KONG, J. B. PU, D. M. PU, K. J. HU, W. Y. JIANG.....69

Typing, Risk Factors and Related Treatments of Cholangiocarcinoma
(胆管癌的分型、危险因素及其相关的治疗手段)

X. H. ZHU, X. D. LIU.....74

The Hearing Loss Caused by the Hypertension
(高血压对听力损失的影响)

Y. J. QIU, L. X. LI.....81

Clinical Curative Effect Observation of the Treatment of Metastatic Breast Cancer (MBC) with Capecitabine Medicine or Combination Chemotherapy
(卡培他滨单药或联合方案治疗转移性乳腺癌临床疗效观察)

J. LI, F. H. LI, J. Y. CHANG, J. H. LI, J. YUAN, S. Y. LIU, L. RAN.....85

Evaluation of the Prognosis and Severity of Severe Acute Pancreatitis by APACHE-II Score Associated with CT Classification
(APACHE-II、Balthazar CT 评分对重症急性胰腺炎患者的严重度及预后评价探讨)

X. Q. LENG, M. XUE.....91